

Suomi
Finland
100

100 MOODS FROM FINLAND

100 JAHRE FINNLAND

100 LANDSCHAFTEN, EINDRÜCKE UND STIMMUNGEN

Einmal schnell nach Finnland? Mittagspause in Lappland und ein Dinner unter Polarlichtern: Zweimal täglich öffnet sich das Fulldome-Kino für alle, die einen Kurztrip nach Finnland unternehmen möchten. 100 verschiedene Locations in immersiven 360°-Panorama-Aufnahmen laden nach Finnland ein.

„100 Moods from Finland“ ist eine virtuelle Reise nach Finnland, die von Flatlight Creative House aus Rovaniemi produziert wurde.

Weitere Infos auf www.100moods.com

Spezialitäten wie Elchburger, Lettu (Crêpes), auch vegan, „Rentier-Blut“ oder Schoko Minttu bringen Finnland auch auf kulinarischen Wegen auf den Klingenberg. Ergänzt wird das Angebot durch Produkte der Finnischen Seemannskirche Hamburg.

Mi., 1.11. - Sa., 4.11., 11 - 22.30 Uhr;
So., 5.11., 11 - 19 Uhr

Hyvää ruokahalua ja hyvää matkaa!

100 moods from finland

Mi., 1.11. - So., 5.11.

täglich variable Öffnungszeiten (s. S. 201), Eintritt frei

Fulldome, Am Klingenberg

100 YEARS FINLAND

100 LANDSCAPES, IMPRESSIONS, AND MOODS

A quick trip to Finland? Lunch in Lapland, and dinner under the northern lights.

Twice a day, the Fulldome cinema will open for anybody who wants to take a quick trip to Finland. 100 different locations shown in immersive 360° panoramic images invite you to discover Finland.

„100 Moods from Finland“ is a virtual teleport to Finland produced by Flatlight Creative House in Rovaniemi, Finland. Further info on www.100moods.com

And sumptuous specialties such as elk burgers, “reindeer blood”, or chocolate Minttu liqueur, on offer at a special food court in front of the Fulldome at Klingenberg square help blaze a culinary path from Finland to Lübeck.

Wed. - Sat., Nov 1 - 4, 11 a.m. to 10.30 p.m.

Sun., Nov 5, 11 a.m. to 7 p.m.

Hyvää ruokahalua ja hyvää matkaa!

100 MOODS FROM FINLAND

Wed. - Sun., Nov 1-5

opening hours vary (see p. 201), Admission free

Fulldome, Am Klingenberg

